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Norges Triatlonforbund
Protokoll fra Styremøte 1/2025 - Styremøte 1/2025 - i tingperiode:
10/2023-2025

Sted: Idrettens Hus,Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 23. januar 2025, 19:00

Deltakere: Gabrielle Bjørnstad-Northern (daglig leder), Anette Brurås (styrets leder), Kalle Jensen
(styrets nestleder), Fred Arthur Asdal (styremedlem), Gunn-Marit Lyngroth Sævik
(styremedlem), Vibeke Nørstebø (styremedlem), Jørgen Gundersen (varamedlem), May-Lene
Iversen (varamedlem) og Maren Stigen Berg (styresekretær)

Deltok ikke: Ole Morten Skogland (styremedlem)

Møteleder: Anette Brurås

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått  og godkjent per epost.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll godkjent elektronisk.

D&V sak 59 WT bærekraft

Dag Oliver presenterte seg. Har vært en del av World Triathlon Sustainability Commission (WTSC) de siste 3
årene. Mens han jobbet med Norseman etablerte han et bærekraftsprosjekt, for å vurdere om det er mulig å
gjøre konkurransen bærekraftig. WTSC jobber mest med den miljømessige delen av bærekraft. World Triathlon
har nå ansatt en bærekraftssjef, så Dag forventer en økning i aktivitet på bærekraft. WTSC skal bidra til at
triatlon skal være en bærekraftig idrett, gjennom å gi råd til styre, komiteer, medlemsorganisasjoner osv. Det er
en god utvikling fra 2019. WTCS må minimum forplikte seg til sølvstandard miljøkrav innen 2025. Det forsøkes å
settes opp et rammeverk/verktøy for andre arrangementer, basert på det norske verktøyet Green Producers
Tool. Det ble åpnet for spørsmål. Fred Arthur, Gabrielle, Vibeke og Kalle hadde ordet.
Hva norske arrangementer kan starte med? Dag anbefaler å få overblikk over hva som er de største
problemområdene. Begynne å måle og gjøre tiltak. 
Styre den internasjonale terminlista? Det har vært snakket om dette i mange år. Det er så få LOC'er, så man kan
ikke velge og vrake og det viser seg veldig vanskelig å styre datoer. 
Hva er verdien av å bruke Green Producers Tool? Det kan hende at arrangører har mer nytte av å ha en lite
sjekkliste med tips til hvordan de kan forbedre?
Dag stilte spørsmål om forbundets publiserte bærekraftsstrategi, er det blitt satt i gang å måle og satt inn tiltak?
Nei, men vi har mål om å tenke bærekraft i vanlig drift, og gjøre tiltak der vi ser muligheter. På
arrangementssiden har fokus vært å snakke med arrangører og gi råd.
Dag anbefalte forbundet å måle hva som spares ved at dere har kjøpt inn arrangementsutstyr. 
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D&V sak 60. Gjennomgang av foreløpig årsregnskap

Administrasjon la frem foreløpig regnskap for fjoråret. Styret stilte en rekke spørsmål som ble grundig diskutert.
Vibeke: Begrensningen ligger kanskje først og fremst i mengde aktivitet enn penger, slik jeg ser dette
regnskapet.
Administrasjonen har vært restriktiv pga historikken med svært lav likviditet for noen få år siden.
Vi kan ta en vurdering på styresamling en vurdering av størrelse på egenkapital. 
Anette: Vi har invitert til aktivitet og søknader om støtte. Vi vet fortsatt ikke rammebetingelsene våre for 2025.
Idretten har fått tildelt økte midler, så det er ikke sikkert at vi mottar mindre i år.

D&V sak 61. Forbundsting - dato og sted

Anette: Det er en del arbeid med et slikt ting. Det kan være lurt å ha noen som er lokale som kan være lokal
prosjektleder, som kan ha dialog med hotell mv. Dersom vi kan få noen klubber nær enten Stavanger eller
Bergen.
Fred Arthur: Liker rotasjonen. 
May Lene: Fint å unngå agegroupsamlingen.

Det ble fattet følgende vedtak:

Tinget gjennomføres 15.-16. november, eventuelt helga før. Hvis vi får en klubb  Vestland til å være med på
å kjøre arrangementet, med en prosjektleder, så blir det gjennomført i Vestland, ellers blir det nærmere
administrasjonen. Generalsekretær får myndighet til å gjøre endelig beslutning.  

D&V 62. Reglement for utdeling av Kongepokal i Norges Triatlonforbund

Fred Arthur orienterte om utfordringene vi har hatt med å få nok utøvere i elite til å kunne dele ut Kongepokalen.
Når vi slår sammen klasser osv for å få det til, så mister H.M. Kongepokalen prestisje. Det er flere år vi ikke har
klart å dele ut pokalen i kvinneklassen. Praktisk er det utfordrende om NM-tildelinger gjøres så seint som ble
gjort i vinter. Noen utøvere som har mottatt pokalen har ikke vært bevisst på presisten pokalen har. 
Kalle: Når vi ser på andre idretter, hvor Kongepokalen er viktig, så støtter jeg forslaget.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslaget vedtatt.

D&V 63. Styrerepresentasjon mesterskap og cup 2025

Det ble fattet følgende vedtak:

NM Akvatlon  (og ungdomscup) – Bærumsvømmerne - KALVØYA: Jørgen
NM Normaldistanse – Arendal triatlonklubb - HOVE: Anette
NM Langdistanse (halv+) – Lofoten Triatlonklubb – SVOLVÆR: Gunn Marit
UM Supersprint (og ungdomscup) – Arendal Triatlonklubb – HOVE: Anette
NM Vintertriatlon – Trysil IL – Trysil skiarena: 

Ungdomscup for 2025

Hamar Idrettslag Triatlon – Vikingskipet Hamar / Duatlon: Kalle
Bryne Triatlonklubb – BRYNE / Triatlon: Ole Morten

D&V 64. NM og poengsystem

Dette handler om Norgescup, ikke NM.
Kalle orienterte om det eksisterende systemet, som virker å ha vært en kopi av det internasjonale systemet,  slår
veldig feil ut når det er få konkurranser. Det er ønske om å bruke et nytt poengsystem i 2025, basert på samme
ramme som vintertriatlon-cupen. Vi må sørge for at poengsystemet blir kommunisert ut raskt.
Presidenten ba administrasjonen sørge for å informere om ungdomscup og poengsystemet. Og Kalle avklarer
med Olav Kyrre at det ligger riktig på hjemmesidene.
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D&V 65. Ny gren: Innendørs Triatlon/Arena Games

Anette og Gabrielle orienterte om grunnlaget for forslaget. Spurte om innspill og om styret støtter forslaget. Fred
Arthur hadde ordet. Dette er noe som kan samle oss på vinterstid. Vi ser hva som har skjedd i Bergen, og det er
en veldig kul greie. Spennende med flere konkurranser på våren også.

Det ble fattet følgende vedtak:

Norges Triatlonforbund  søker om ny gren Innendørs Triatlon.

D&V sak 66. Team Agegroup

TAGN-medlemskap. Vi bør heller kalle det til administrasjonskostnad. TAGN-medlemskap kan være misvisende.
Er det behov for å ta et slikt gebyr? Kan vi heller dekke kostnaden inn gjennom  de konkurransene hvor vi har
reisefølge. Vi gjør uansett ikke den store jobben som vi gjorde en periode med å organisere felles hotell osv
som krevde mye større ekstrakostnader.
Kalle: Det bør ikke være gebyr. Man må kun ha helårslisens. Du må melde deg på via forbundet.
Fred Arthur: Breddeutvalget var ganske delt i vurderingen om man bør ha vært med på en konkurranse i Norge
tidligere. Gode argumenter begge sider. Anette: Min erfaring er at det kan være kaotisk på et internasjonalt
mesterskap, så det er lurt, så det anbefales. 
Informasjon om TAGN bør også komme ut snarlig.

D&V 67. Para-konkurranser

Breddeutvalget er opptatt av å få på plass et NM para, Kalle mener Bryne kan være aktuell lokasjon. Ønsker

styrets tilslutning til å forsøke få NM på plass og at vi sjekker med noen av de arrangørene vi har i

ungdomscupen. Det er snakk om 10 utøvere, så det er overkommelig. Kan være aktuelt å reise til Bryne for å se

på traseen før beslutning tas.

D&V 68. Konkurranseregler

Aluminiumshjul. Det er stadig mer utfordrende å finne sykler med aluminiumshjul. NCF har endret sitt regelverk.

Arendal TK kjøpte inn utlånssykler nå, og strevde med å få tak i utstyr i ht regelverket. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslaget sendes videre til lovutvalget snarlig. Lovutvalget må også ta en vurdering på om at det er greit å
gjøre denne endringen allerede for 2025-sesongen. 

Sak 1 D&V 69. Europe Triathlon valg.

Anette orienterte kort om nominasjonsprosessen. Positive tilbakemeldinger fra Karen, Fred Arthur og Kalle. Frist
4. februar. 

Sak 3. Orienteringer

Anette: Har vært på møte i et NIF-utvalg for å se på endringer for Idrettsråd. 
Breddeutvalget: Erik Jungeling går ut av breddeutvalget. 
Eliteutvalget: Solveig, Casper, Kristian og Gustav ønsker representasjonsavtale. De må lage en årsplan. De får
en pakke med klær og kan få delta på noen konkurranser, dekket av forbundet, mot noe sponsorarbeid. De skal
også være med i NM. Vi håper at mer dialog og felles tilstedeværelse på enkelte konkurranser og samlinger
bidrar til å skape et større fellesmiljø. 
Administrasjonen: En ny samarbeidsavtale er signert med Ragde.

Styret vedtok endringen i Breddeutvalget.
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Sak 2 D&V 70. Eventuelt

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

23. januar 2025

Anette Brurås

665d7c5320f41c9be455f095

Kalle Jensen

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

666095fbd66b259bfb75d89b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

66609686df97929c19609800

Vibeke Nørstebø

66609634876d799c13e1376b

Anette Brurås

2025-02-04 12:33 UTC

665d7c5320f41c9be455f095

Kalle Jensen

2025-02-06 19:34 UTC

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

2025-02-04 19:02 UTC

666095fbd66b259bfb75d89b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

2025-02-04 14:34 UTC

66609686df97929c19609800

Vibeke Nørstebø

2025-02-04 15:19 UTC

66609634876d799c13e1376b



6660957720f41c9be460dd48

 Jørgen Gundersen

Jørgen Gundersen

2025-02-04 12:46 UTC

6660957720f41c9be460dd48
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